
Gunnel Brodin är ordförande för ILCO Västerbotten. 
Hon ser fram emot ytterligare ett år av 
föreningsaktiviteter och medlemsträffar.
- Jag är utbildad sjuksköterska och jobbade inom 
sjukvården i nästan 40 år. Under mina fem sista år 
drabbades jag av ändtarmscancer och i samband 
med min operation fick jag information om ILCO, 
berättar Gunnel Brodin.
  Från början tänkte hon bara stötta ILCO rent 
ekonomiskt, eftersom hon i samma veva som 
cancern börjat jobba som sjukhussamordnare och 
inte riktigt hade orken för ideellt engagemang på 
sidan av.
- Men sen en dag blev jag uppringd inför ett årsmöte 
och tillfrågad om jag skulle kunna tänka mig att ingå 
i styrelsen för ILCO Västerbotten. Jag hade inte varit 
på några aktiviteter tidigare men jag blev lite nyfiken 
så jag for dit på det där årsmötet och blev invald i 
styrelsen – och på den vägen är det!
  Gunnel var styrelsemedlem ett antal år innan hon 
tog över som ordförande.
- Det kändes som ett stort ansvar för det är ju ganska 
mycket jobb, i alla fall om man vill göra det bra. Så 
jag drog mig i det längsta men till slut tänkte jag: 
Äsch, nu kör vi!

Hur har tiden som ordförande varit hittills?
- Den har varit jätterolig, absolut! Jag tycker ju 
egentligen att den här typen av jobb är ganska kul. 
Det innebär att man, även om den är begränsad, får 
en möjlighet att påverka till det bättre. Min åsikt har 
alltid varit att om man klagar så måste man ju 
försöka göra något åt det och gör man inte det så får 
man vara nöjd. Sen är det ju inte givet att man lyckas 
påverka så mycket eftersom det är så många 
faktorer som spelar in, ekonomi bland annat… Men 
man har ju möjligheten!
  Vid frågan om vad som varit mest givande med att 
vara med i ILCO, lyfter Gunnel vikten av 
medlemmarna.
- Att få träffa dem och lära känna dem och få 
ytterligare ett socialt nätverk har varit oerhört 
givande, konstaterar hon med värme i rösten. 
    Att ha en gemenskap och någon att vända sig till 
kring att vara sjuk är en del av föreningen Gunnel 
som tycker är väldigt betydelsefull.
- Om man är ensam och har det jobbigt och inte vet 
vem man kan fråga om saker, så är det så viktigt att 
få stöd. Alla behöver någon att prata med.
  En stor del av gemenskapen i föreningen byggs via 

medlemsaktiviteterna som anordnas och 2023 har 
redan ett antal punkter uppskrivna på sin kalender. 
- I mitten av maj har vi planerat en resa med den nya 
Vasafärjan, med övernattning! Sen planerar vi också 
för en endagsresa söderut i länet, som kommer att 
ske i juni före midsommar. 
  Endagsresan är något av en tradition för ILCO 
Västerbotten. Vartannat år går den söderut och 
vartannat år går den norrut. 
- Länet är ju väldigt stort, så det är viktigt att hitta på 
saker lite runtom så att så många medlemmar som 
möjligt kan medverka. Sen i höst ska vi ha ytterligare 
en medlemsträff, med underhållning – kanske lite 
musik eller så.
Senare under året planeras det också för 
stomidagen och för den sedvanliga julfesten.
- Och det är det som vi har på gång för ILCO 
Västerbottens del! Avslutar Gunnel.

Gunnel Brodin: ordförande 
i ILCO Västerbotten!

Gunnel Brodin
Ålder: 70 år.
Bor: Altjärn utanför Umeå.
Familj: Man, tre barn, sex barnbarn och tre 
bonusbarnbarn.
Sysselsättning: Pensionerad sjuksköterska, fullt 
upp med husrenovering.
Fritid: Åtaganden i den lokala församlingen, 
dans, sömnad, odling, tunnbrödsbak i 
bagarstugan, ideellt engagemang, tid med 
familjen och barnbarnen.




